
Zápisnica č. 31
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva

v Šamoríne dňa  09.09.2014

Prítomní: podľa prezenčnej listiny

1. Otvorenie

Primátor  mesta  v zmysle  §  12,  ods.   1,  zákona  SNR  č.  369/1990  Zb. 
o obecnom zriadení a v znení  neskorších predpisov zvolal  zasadnutie mestského 
zastupiteľstva.

Rokovanie otvoril a viedol primátor mesta Gabriel Bárdos, ktorý privítal 
prítomných poslancov, občanov a zamestnancov mestského úradu. Konštatoval, že 
z 19-tich poslancov je prítomných 15,  preto mestské zastupiteľstvo je  uznášania 
schopné. 

Za zapisovateľku zápisnice bola určená Katarína Boróková.
Za skrutátorku bola určená Erika Nagyová.

Návrhová komisia bola  navrhnutá v zložení:  František Pethő, Jozef  Nagy 
a Mgr. Kristián Forgách.

1. hlasovanie – za zloženie návrhovej komisie:
prítomných – 15
za – 15 
proti – 0 
zdržal sa – 0  

Za overovateľov zápisnice boli určení: Ing. Imrich Tóth, Ing. Ladislav Kovács.

Primátor  mesta  –  uviedol,  že  nakoľko  sa  bude  konať  voľba  hlavného 
kontrolóra mesta, musí sa zvoliť aj mandátová komisia. 

PaedDr.  Arpád  Érsek  –  navrhol  stiahnuť  voľbu  hlavného  kontrolóra  mesta 
z programu  rokovania,  nakoľko  k nemu  nebol  predložený  materiál.  Žiadal,  aby 
hlavného  kontrolóra  zvolilo  až  nové  mestské  zastupiteľstvo  po  novembrových 
samosprávnych voľbách.

Primátor  mesta  –  musíme  zvoliť  hlavného  kontrolóra  teraz,  pretože  jeho 
mandát končí 30. septembra a zo zákona musíme mať hlavného kontrolóra.

Ing. Ervin Sármány, prednosta úradu – na poslednom zasadnutí mestského 
zastupiteľstva  bolo  prijaté  uznesenie  na  vyhlásenie  dňa  konania  voľby  hlavného 
kontrolóra mesta Šamorín a návrh podrobností o spôsobe konania voľby hlavného 
kontrolóra  a  obsahové  náležitosti prihlášky. Na základe uznesenia bol zverejnený 
inzerát  v mesačníku  Šamorín  a okolie,  týždenníku  Žitný  ostrov,  na  úradnej  tabuli 
mesta ako aj na internetovej stránke mesta, resp. na webovej stránke šamorínčan. 
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Prihlásili sa dvaja kandidáti, obaja sú tu prítomní a predstavia sa poslancom osobne, 
preto životopisy nie sú súčasťou materiálu. Výber prebehne tajným hlasovaním

Primátor  mesta  –  dal  hlasovať  za  stiahnutie  bodu  22   (Voľba  hlavného 
kontrolóra mesta Šamorín) z programu rokovania.

2. hlasovanie – za stiahnutie bodu 22 z programu rokovania
prítomných – 16 (dostavil sa Koppány Kovács)
za – 1
proti –  14
zdržal sa – 1 návrh nebol schválený

Primátor mesta – navrhol  zloženie mandátovej komisie na voľbu hlavného 
kontrolóra mesta – Koppány Kovács a Robert Keresztes.

Nasledovalo hlasovanie za zloženie mandátovej komisie:
3. hlasovanie – za zloženie mandátovej komisie
prítomných – 16
za – 14
proti – 0
zdržali sa – 2

Doplnenie programu rokovania:
Primátor mesta – navrhol stiahnuť z predloženého programu bod 15 – Návrh 

na  schválenie  zámeru  nakladania  s nehnuteľnosťou  –  prenájom  nehnuteľného 
majetku mesta v k. ú. Šamorín (IMPA Šamorín, s. r. o.)
a ďalej navrhol prerokovať v bode Rôzne

- Návrh na založenie obchodnej spoločnosti – ZOHŽO servis a. s. 
- Informácia o stave a príprave rekonštrukčných prác telocvične T-18 na 

Veternej ulici v Šamoríne
 PaedDr. Arpád Érsek – navrhol prerokovať v bode Rôzne

- Zavedenie kyvadlovej dopravy Šamorín – Kvetoslavov
- Oprava chodníka na Dlhej ulici
- Verejné osvetlenie na Pomlejskej ulici

Primátor mesta – pán poslanec žiada prerokovať 3 návrhy, ku ktorým chýba 
materiál, avšak odovzdal písomnú interpeláciu k predmetným témam.

Nasledovalo hlasovanie za rozšírenie programu rokovania podľa požiadavky 
poslanca.

4. hlasovanie – za návrh poslanca o rozšírenie programu rokovania o 3 body
prítomných – 16
za – 2
proti – 14
zdržal sa – 0 návrh nebol schválený

Nasledovalo hlasovanie za program rokovania.
5. hlasovanie – za program rokovania
prítomných – 16
za – 14
proti – 0
zdržali sa – 2
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2. Správa o kontrole plnenia uznesení

Primátor mesta – uviedol predložený materiál.
Otázky ani pripomienky neodzneli.
Návrhová komisia prečítala návrh uznesenia.
6. hlasovanie – za Správu o kontrole plnenia uznesení
prítomných – 16 
za – 16 
proti – 0 
zdržal sa – 0  

3. Správa  nezávislého  audítora  o overení  súladu 
konsolidovanej  výročnej  správy  s účtovnou 
závierkou  za  rok  2013  a správa  nezávislého 
audítora

Ing. Imrich Tóth – uviedol predložený materiál.
Otázky ani pripomienky neodzneli.
Návrhová komisia prečítala návrh uznesenia.
7. hlasovanie – za Správu nezávislého audítora o overení súladu 
prítomných – 16 konsolidovanej výroč. správy s účt. závierkou za 
za – 16 rok 2013 a správa nezávislého audítora
proti – 0
zdržal sa – 0

4. Výročná  správa  konsolidovaného  celku  mesta 
Šamorín za rok 2013

Ing. Imrich Tóth – uviedol predložený materiál.
Otázky ani pripomienky neodzneli.
Návrhová komisia prečítala návrh uznesenia.
8. hlasovanie – za Výroč. správu konsolidov. celku mesta Šamorín za r. 2013
prítomných – 17 (dostavila sa Ágnes Óváry )
za – 17
proti – 0
zdržal sa – 0
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5. Vyhodnotenie  plnenia  rozpočtu  mesta  k 
30.06.2014

Ing. Imrich Tóth – uviedol predložený materiál.
Otázky ani pripomienky neodzneli.
Návrhová komisia prečítala návrh uznesenia.
9. hlasovanie – za Vyhodnotenie plnenia rozpočtu mesta k 30.06.2014
prítomných – 17
za – 17
proti – 0
zdržal sa – 0

6. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra 
mesta za I. polrok 2014 

Ing. Ján Lelkes – uviedol predložený materiál.
Otázky ani pripomienky neodzneli.
Návrhová komisia prečítala návrh uznesenia.
10. hlasovanie – za Správu o kontrolnej činnosti HK mesta za I. polrok 2014
prítomných – 17
za – 16
proti – 0 
zdržal sa – 0
nehlasoval – 1 

7. Návrh  VZN  č.  4/2014  o poskytovaní  sociálnych 
služieb, o spôsobe a výške úhrad za tieto služby

Ágnes Óváry – uviedla predložený materiál.
Otázky ani pripomienky neodzneli.
Návrhová komisia prečítala návrh uznesenia.
hlasovanie – za VZN č. 4/2014
prítomných – 17
za – 15
proti – 0
zdržal sa – 0
nehlasovali – 2 
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8. Návrh  na  schválenie  Organizačného  poriadku 
Zariadenia pre seniorov v Šamoríne

Ágnes Óváry – uviedla predložený materiál.
Otázky ani pripomienky neodzneli.
Návrhová komisia prečítala návrh uznesenia.
12. hlasovanie – za schválenie Organizačného poriadku Zariadenia 
prítomných – 17 pre seniorov v Šamoríne
za – 17
proti – 0
zdržal sa – 0

 
9. Návrh  na  schválenie  prenájmu  nehnuteľného 

majetku  mesta  z dôvodu  hodného  osobitného 
zreteľa v k. ú. Šamorín (Ing. Arpád Figura)

Zoltán Faragó – uviedol predložený materiál.
Otázky ani pripomienky neodzneli.
Návrhová komisia prečítala návrh uznesenia.
13. hlasovanie – za schválenie prenájmu nehnuteľného majetku mesta v k. ú.
prítomných – 17 Šamorín (Ing. Arpád Figura)
za – 15
proti – 0
zdržal sa – 0
nehlasovali – 2 

10. Návrh  na  schválenie  prevodu  nehnuteľného 
majetku  mesta  z dôvodu  hodného  osobitného 
zreteľa v k. ú. Šamorín (František Hüttner)

Zoltán Faragó – uviedol predložený materiál.
Otázky ani pripomienky neodzneli.
Návrhová komisia prečítala návrh uznesenia.
14. hlasovanie – za schválenie prevodu nehnuteľného majetku mesta v k. ú.
prítomných – 17 Šamorín (František Hüttner)
za – 16
proti – 0
zdržal sa – 0
nehlasoval – 1 
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11. Návrh  na  schválenie  žiadateľa  na  odpredaj 
nehnuteľnosti – pozemku na výstavbu RD v k. ú. 
Kraľovianky (Tibor Lelkes)

Zoltán Faragó – uviedol predložený materiál.
Otázky ani pripomienky neodzneli.
Návrhová komisia prečítala návrh uznesenia.
15. hlasovanie – za schvál. žiadateľa na odpredaj nehnuteľnosti – pozemku
prítomných – 17 na výstavbu RD v k. ú. Kraľovianky
za – 17 (Tibor Lelkes)
proti – 0
zdržal sa – 0

12. Návrh  na  schválenie  prevodu  nájomného  práva 
k pozemku  v k.  ú.  Šamorín  (záhradka  na 
Pomlejskej ulici, Janka Méryová)

Zoltán Faragó – uviedol predložený materiál.
Otázky ani pripomienky neodzneli.
Návrhová komisia prečítala návrh uznesenia.
16. hlasovanie – za schvál. prevodu nájom. práva k pozemku v k. ú. Šamorín
prítomných – 17 - záhradky na Pomlejskej ul. (Janka Méryová)
za – 17
proti – 0
zdržal sa – 0

13. Návrh  na  schválenie  prenájmu  nehnuteľného 
majetku  mesta  z dôvodu  hodného  osobitného 
zreteľa  v k.  ú.  Šamorín  (Národná  diaľničná 
spoločnosť, a. s.)

Zoltán Faragó – uviedol predložený materiál.
Otázky ani pripomienky neodzneli.
Návrhová komisia prečítala návrh uznesenia.
17. hlasovanie – za schválenie prenájmu nehnuteľného majetku mesta v k. ú.
prítomných – 17 Šamorín (Národná diaľničná spoločnosť, a.s.)
za – 17
proti – 0
zdržal sa – 0
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14. Návrh  na  schválenie  prenájmu   nehnuteľného 
majetku  mesta   z dôvodu  hodného  osobitného 
zreteľa  v k.  ú.  Šamorín  (Tenisový  klub  ŠTK 
Šamorín)

Zoltán Faragó – uviedol predložený materiál.
Otázky ani pripomienky neodzneli.
Návrhová komisia prečítala návrh uznesenia.
18. hlasovanie – za schvál. prenájmu nehnuteľ. majetku mesta v k.ú. Šamorín
prítomných – 17 (Tenisový klub ŠTK Šamorín)
za – 17
proti – 0
zdržal sa – 0

15. Návrh  na  schválenie  zámeru  nakladania 
s nehnuteľnosťou  –  prenájom  nehnuteľného 
majetku mesta v k. ú. Šamorín (IMPA Šamorín, s. 
r. o.)

Materiál nebol prerokovaný, nakoľko bol stiahnutý z programu rokovania.

16. Návrh  na  schválenie  zámeru  nakladania 
s nehnuteľnosťou  –  prevod  nehnuteľného 
majetku  mesta  v k.  ú.  Šamorín  (MUDr.  Oktavian 
Kuchárik)

Zoltán Faragó – uviedol predložený materiál.
Otázky ani pripomienky neodzneli.
Návrhová komisia prečítala návrh uznesenia.
19. hlasovanie – za schvál. zámeru naklad. s nehnuteľnosťou – prevod nehn.
prítomných – 17 majetku mesta v k. ú. Šamorín (MUDr. Oktavian Kuchárik)
za – 17
proti – 0
zdržal sa – 0
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17. Návrh na schválenie výmazu ťarchy predkupného 
práva v prospech mesta Šamorín (Štefan Szabó)

Zoltán Faragó – uviedol predložený materiál.
Otázky ani pripomienky neodzneli.
Návrhová komisia prečítala návrh uznesenia.
20. hlasovanie – za schvál. výmazu ťarchy predkupného práva v prospech 
prítomných – 17 mesta Šamorín (Štefan Szabó)
za – 17
proti – 0
zdržal sa – 0

18. Návrh  na  schválenie  uzatvorenia  „Zmluvy 
o zriadení vecného bremena“ v  k. ú. Šamorín na 
uloženie plynárenských zariadení (Mesto Šamorín 
– SPP distribúcia a. s.)

Zoltán Faragó – uviedol predložený materiál.
Otázky ani pripomienky neodzneli.
Návrhová komisia prečítala návrh uznesenia.
21. hlasovanie – za schvál. uzatvor. Zmluvy o zriadení vec. bremena v k. ú. 
prítomných – 17 Šamorín (Mesto Šamorín – SPP distribúcia a.s.)
za – 17
proti – 0
zdržal sa – 0

19. Návrh na schválenie uzatvorenia:
A)  Zmluvy  o budúcej  zmluve  na  zriadenie 

vecného bremena“ v k. ú. Šamorín
B)  „Zmluvy o zriadení vecného bremena“ v k. ú. 

Šamorín (Výrobný areál MEVIS Slovakia, s.r.o.)

Zoltán Faragó – uviedol predložený materiál.
Otázky ani pripomienky neodzneli.
Návrhová komisia prečítala návrh uznesenia.
22. hlasovanie – za schválenie uzatvorenia zmlúv (viď A) a B) v názve)
prítomných – 17 (Výrobný areál MEVIS Slovakia, s.r.o.)
za – 16
proti – 0
zdržal sa – 1
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20. Návrh na schválenie prenájmu majetku mesta – 
budovy  bývalého  mestského  kina  Slovan  na 
Bratislavskej ceste v Šamoríne 

Ing. Imrich Tóth – uviedol predložený materiál.
Jozef  Nagy  –  mal  pripomienku  k čl.  VI.  bod  2  a spýtal  sa  k realizovaniu 

investícií najmenej vo výške 26 tis. €.
Ing. Imrich Tóth – podľa jeho názoru v zátvorke je uvedená zlá formulácia 

(napr. elektrina, voda, kúrenie a pod.), toto je potrebné upresniť.
Zoltán  Faragó  –  malo  by  byť  uvedené  radšej  rozvody  vodoinštalácie, 

elektrickej energie a plynu.
PaedDr. Arpád Érsek – navrhol materiál stiahnuť z rokovania, lebo ho treba 

upresniť. Spýtal sa, čo potom, ak nájomca neinvestuje do budovy tých 26 tis. Eúr do 
septembra  budúceho  roka.  Chýba  to  v  Zmluve.  Podľa  jeho  názoru  treba 
prepracovať Zmluvu a uviesť  v nej,  že ak nájomca do septembra budúceho roka 
nenaplní podmienku zmluvy, mesto odstúpi od zmluvy bez náhrady.

Primátor  mesta  –  presne  táto  podmienka  je  uvedená  v čl.  VIII.  bode  3 
predloženej  Zmluvy.  Ďalej  žiadal  upresniť  text  Zmluvy  podľa  návrhu  Zoltána 
Faragóa, a to v čl. VI. bod 2.

Jozef Nagy – je za prenájom kina, ale treba upraviť terminológiu a bude to 
v poriadku.

Ing. Tibor Pogány – navrhol spornú časť bodu 2 v čl. VI. uvedenú v zátvorke 
vynechať z textu a nahradiť túto časť nasledovnými slovami: „odsúhlasené mestom 
Šamorín“.

PaedDr. Arpád Érsek – ak investujú do nehnuteľnosti a odídu, môžu žiadať 
náhradu.

Ing. Imrich Tóth – aj to je ošetrené v Zmluve.
Ďalšie otázky ani pripomienky neodzneli.
Návrhová komisia prečítala návrh uznesenia.
23. hlasovanie – za schválenie prenájmu majetku mesta – kina Slovan
prítomných – 17
za – 17
proti – 0
zdržal sa – 0

21. Návrh na vytvorenie viacmandátových volebných 
obvodov na území mesta Šamorín

Ing. Ervin Sármány, prednosta úradu – uviedol predložený materiál.
Otázky ani pripomienky neodzneli.
Návrhová komisia prečítala návrh uznesenia.
24. hlasovanie – za vytvorenie viacmandátových volebných obvodov 
prítomných – 17 na území mesta Šamorín
za – 16
proti – 0
zdržal sa – 9
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22. Voľba hlavného kontrolóra mesta Šamorín 

Primátor mesta – uviedol predložený materiál.
Ing. Ervin Sármány, prednosta úradu doplnil uvedený prerokovávaný materiál 

dôvodom, prečo boli vyhlásené voľby hlavného kontrolóra mesta, ako to odznelo aj 
v úvode rokovania. Na poslednom zasadnutí mestského zastupiteľstva bolo prijaté 
uznesenie  na vyhlásenie  dňa  konania voľby  hlavného kontrolóra  mesta  Šamorín 
a návrh  podrobností  o spôsobe  konania  voľby  hlavného  kontrolóra   a  obsahové 
náležitosti  prihlášky.  Na  základe  uznesenia  bola  daná  verejná  výzva  na  voľbu 
hlavného  kontrolóra,  inzerát  bol  zverejnený  v mesačníku  Šamorín  a  okolie, 
týždenníku  Žitný  ostrov,  na  úradnej  tabuli  mesta  ako  aj  na  internetovej  stránke 
mesta, resp. na webovej stránke šamorínčan. Prihlásili sa dvaja kandidáti, obaja sú 
tu prítomní a predstavia sa poslancom. Výber prebehne tajným hlasovaním.

Dodal,  že  komisia  na  posúdenie  splnenia  náležitostí  doručených  prihlášok 
kandidátov na funkciu hlavného kontrolóra konštatovala, že obaja kandidáti  splnili 
predpísané požiadavky.

Postupne sa predstavili obaja kandidáti na post hlavného kontrolóra mesta, a 
to Ing. Zuzana Soukupová a Ing. Ján Lelkes.

Nasledovalo tajné hlasovanie poslancov rozdanými hlasovacími lístkami do 
hlasovacej urny.

Mandátová  komisia  po  sčítaní  hlasov  konštatovala,  že  zo  sedemnástich 
odovzdaných  hlasov  Ing.  Zuzana  Soukupová  dostala  dva  hlasy, Ing.  Ján  Lelkes 
získal štrnásť hlasov a jeden hlasovací lístok bol neplatný.

Ing. Ján Lelkes – poďakoval poslancom za dôveru.
Návrhová komisia prečítala návrh uznesenia.
25. hlasovanie – za zvolenie hlavného kontrolóra mesta Šamorín 
prítomných – 17 (Ing. Ján Lelkes)
za – 17
proti – 0
zdržal sa – 0

23. Investičný zámer „Zariadenie  na vysokoteplotné 
zhodnotenie  KO  plazmovou  technológiou“  – 
informácia

Primátor mesta – uviedol predložený materiál.
PaedDr. Arpád Érsek – konštatoval, že mesto zaujalo zamietavé stanovisko, 

čo ho teší. Aj komisia ochrany životného prostredia je proti tomuto projektu.
Prof.  Ing.  Pavel  Élesztős,  CSc.  –  uviedol,  že  na  to,  aby  táto  spaľovňa 

komunálneho  odpadu mohla  fungovať,  potrebuje  minimálne  60 tisíc  ton  odpadu. 
Mesto  Šamorín  má ročný  komunálny  odpad  cca  3  tisíc  ton,  čiže  potrebovali  by 
odpad z 20 Šamorínov, aby dosiahli aspoň spodnú hranicu. A to je nemysliteľné aby 
sa „zohnalo“ toľko odpadu. Horná hranica príjmu komunálneho odpadu je v tomto 
zariadení  240  tisíc  ton  ročne.  Bola  by  to  nesmierna  záťaž  na  okolie  a životné 
prostredie.
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Agneša  Tóthová  –  z občianskeho  združenia  pre  Šamorín  vyzbierali  1.300 
podpisov proti  zriadeniu  tejto  spaľovne odpadu.  Ministerstvo  životného prostredia 
malo dať vypracovať 19 stanovísk. Čo potom, ak budú pozitívne?

Primátor mesta – aktivisti zbierajú podpisy aj v ostatných obciach. Veríme, že 
do 60 dní nebude všetko vypracované. Nedá sa to stíhať.

Bude  zvolané  fórum  ale  až  po  15-tom  novembri,  teda  po  voľbách  do 
samosprávy.

Ing. Tibor Pogány – keby sa nebodaj vypracovali všetky stanoviská včas a boli 
aj pozitívne, budeme ďalej protestovať.

Ďalšie otázky ani pripomienky neodzneli.
Návrhová komisia prečítala návrh uznesenia.
26. hlasovanie – za inform. o investičnom zámere Zariadenie na 
prítomných – 17 vysokoteplotné zhodnotenie KO plazmovou technológiou 
za – 17
proti – 0
zdržal sa – 0

24. Návrh  rozvoja  cyklistickej  infraštruktúry  mesta 
Šamorín – informácia

Primátor mesta – uviedol predložený materiál.
Otázky ani pripomienky neodzneli.
Návrhová komisia prečítala návrh uznesenia.
27. hlasovanie – za informáciu o rozvoji cyklistickej infraštruktúry mesta 
prítomných – 17 Šamorín
za – 15
proti – 0
zdržal sa – 0
nehlasovali – 2 

25. Interpelácia poslancov

PaedDr.  Arpád  Érsek  –  predložil  písomnú  interpeláciu,  ktorú  aj  prečítal 
(odovzdaná interpelácia tvorí prílohu Zápisnice).

Primátor  mesta  –  zodpovedal  otázky  poslanca  z predloženej  interpelácie: 
chodník na Dlhej ulici sa teraz nebude riešiť, pretože mesto dá vypracovať projekt na 
rekonštrukciu tejto ulice, presnejšie chodníka.

Jozef Nagy – aké uznesenie prijmeme k predloženej interpelácii? Nevieme čo 
to bude finančne stáť, bez materiálu sa o tomto nedá rokovať, ani prijať uznesenie.

Nasledovala téma ku kyvadlovej doprave zo Šamorína do Kvetoslavova na 
železničnú stanicu.

Koppány  Kovács  –  navrhol,  aby  na  nasledujúce  zasadnutie  mestského 
zastupiteľstva sa poslancom predložila štúdia, či je u obyvateľov záujem o kyvadlovú 
dopravu.

V rámci krátkej diskusie sa rozoberali aj ostatné témy z interpelácie.
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Ing. Imrich Tóth – rozpočet mesta nie je trhací kalendár, z ktorého sa dajú 
trhať miesto listov sumy. Nedá sa financovať na základe interpelácie.  Požiadavky 
treba predložiť pred spracovaním rozpočtu, alebo pred spracovaním zmeny rozpočtu 
aby to prerokovali odborné komisie.

Primátor mesta ukončil diskusiu.

26. Podnety občanov

O slovo sa prihlásila skupina obyvateľov, zastupujúca sídlisko Mestský majer. 
Obyvatelia boli rozhorčení kvôli stavbe v predanej záhradke. Mali sa v nej postaviť 
pôvodne garáže, neskôr sa dozvedeli, že nad garážami budú aj byty, údajne to má 
byť trojposchodový dom. Pýtali sa, kto to povolil a kto podpísal povolenie na stavbu. 
Je tam veľmi  úzka cesta,  problém s parkovaním.  Ak sa tam začne stavať,  prídu 
najmenej o štyri alebo päť parkovacích miest.

Robert Keresztes – bol sa pozrieť na Mestskom majeri a uviedol, že ak sa tam 
predmetná  stavba  zrealizuje,  nastanú  problémy  kvôli  úzkej  ceste.  Jeden  čas  sa 
uvažovalo aj o tom, že by to mala byť iba jednosmerná ulica.

K téme nasledovala diskusia.
Primátor  mesta  –  požiadal  prítomných,  aby  si  zvolili  zástupcov  zo  svojich 

radov,  ktorí  budú  rokovať  s mestom  v tejto  záležitosti.  Navrhol  stretnúť  sa 
nasledujúci týždeň v tejto veci. Nakoľko už sú vydané stavebné povolenia, jedine sa 
to dá napadnúť  na krajskom stavebnom úrade. Treba podať opravný prostriedok.

Ing.  Gabriela  Csériová  –  spoločnosť  MEVIS   predložila  projektovú 
dokumentáciu  (PD)  pre  stavebné  povolenie  na  posúdenie  Krajskému  odboru 
životného prostredia (KOŽP). Je tu rozpor vo veľkosti navrhovanej výrobnej činnosti 
v žiadosti oproti PD. Bolo by potrebné znovu posúdiť celý projekt.

V rozhodnutí  Ministerstva  ŽP  SR  pre  priemyselný  park  v Šamoríne  je 
stanovený  účel  na  oblasť  ľahkého  strojárskeho  a elektrotechnického  priemyslu, 
a nová činnosť MEVISu je podľa jej názoru hutnícky priemysel.

Primátor mesta – podľa vyjadrenia MEVISu a projektovej dokumentácie došlo 
síce  k celkovému  navýšeniu  objemu  kadí,  ale  nový  objem  27  m3 je  stále  pod 
hranicou 30 m3, postačuje vyjadrenie KOŽP.

Investície spoločnosti MEVIS SLOVAKIA ako i všetky doterajšie investície sú 
posudzované samostatne, etapovite pri realizácii jednotlivých projektov.

27. Rôzne 

1.1 Návrh  na  založenie  obchodnej  spoločnosti  –  ZOHŽO 
servis a. s. 

Ing. Ján Lelkes – uviedol materiál.
Primátor mesta – uviedol, že už 11 obcí odsúhlasilo vstup do tejto akciovej 

spoločnosti. Mesto Šamorín má zo všetkých obcí najviac obyvateľov, bolo by dobré, 
keby sme to tiež odsúhlasili.

Otázky ani pripomienky neodzneli.
Návrhová komisia prečítala návrh uznesenia.
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28. hlasovanie – za založenie obchodnej spoločnosti ZOHŽO servis, a.s.
prítomných – 17
za – 17
proti – 0
zdržal sa – 0

1.2 Informácia  o stave  a príprave  rekonštrukčných  prác 
telocvične T-18 na Veternej ulici v Šamoríne

Ing.  Tibor  Pogány  –  informoval  prítomných  o stave  telocvične  T-18,  čím 
zodpovedal  poslancovi  Érsekovi  aj  jednu  z otázok  z odovzdanej  písomnej 
interpelácie.

PaedDr.  Arpád  Érsek  –  uviedol,  že  prestavbu  telocvične  neprerokovala 
stavebná ani iná komisia a projekt tiež nikto nevidel.

Ing. Tibor Pogány – je síce pravda, že v stavebnej komisii sa to neprerokovalo 
ale projekt je k nahliadnutiu na mestskom úrade.

PaedDr. Arpád Érsek – nie každý má čas chodiť ma MsÚ kvôli nahliadnutiu do 
projektu. 

Primátor mesta – projekt na prestavbu telocvične T-18 máme od 28. augusta.
Zoltán Faragó – stavebná komisia ani nezasadala odkedy je hotový projekt.
Primátor mesta – uviedol, že rekonštrukcia telocvične T-18 bude na základe 

koncesnej  zmluvy.  Budú  oslovené  spoločnosti  na  predloženie  ponúk.  Navrhol 
zloženie  komisie  na  vyhodnotenie  ponúk  v nasledovnom  zložení:  Zoltán  Faragó, 
Mgr. Kristián Forgách, Ing. Imrich Tóth, Csaba Orosz a Ing. Tibor Pogány.

Otázky ani pripomienky neodzneli.
Návrhová komisia prečítala návrh uznesenia.
29. hlasovanie – za zloženie komisie na vyhodnotenie ponúk
prítomných – 17
za – 16
proti – 0
zdržal sa – 1

Program zasadnutia  mestského zastupiteľstva sa  vyčerpal,  primátor  mesta 
poďakoval prítomným za účasť a ukončil rokovanie.

Zapísala: Katarína Boróková
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